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Ik ben de zoon van een boomkweker en daar ben ik eigenlijk best trots op. 
Daar horen natuurlijk ook de eigen familiegebonden afwijkingen bij. Bij ons 
aan de gezinstafel ging het vroeger al gauw over de voordelen van Fraxinus, 
Quercus of Tilia. Natuurlijk wist ik als menneke niet dat dat eigenlijk een es, eik 
of een linde betrof en eerlijk gezegd: waarschijnlijk kende ik die bomen op 
dat moment helemaal niet uit elkaar. Het had net zo goed over niet-ontdekte 
stammen midden in het Amazonegebied kunnen gaan. Als je tegenwoordig 
met beheerders en aannemers praat over groen, gaat het helaas vaker over 
andere dingen. Ik heb het idee – maar wellicht ben ik daarin abuis – dat het 
vroeger ging over bomen en een beetje over de rest. 

Nu zijn bomen eigenlijk vaak de kers op de taart. Ik kom op projecten waar 
een hovenier trots laat zien dat hij voor tonnen grijs in zijn project heeft 
gepropt aan de meest bijzondere bestrating. Op het eind van het liedje lijkt 
het dat er gruwelijk is bespaard op de inkoop van de bomen om het hele 
project winstgevend te maken. 

Het bovenstaande is een van de redenen dat wij in dit vakblad zo hameren op 
sortiment. Het is niet reëel, grote onzin en ook zeker niet haalbaar, maar als 
het aan mij zou liggen, zou ik de totale openbare ruimte vormgeven rondom 
de aan te planten bomen. Dat gaat niet gebeuren, maar waar dat wel lukt, 
kunnen we ons laten inspireren door het gebruik van bijzondere bomen door 
beheerders, aannemers of architecten. In deze uitgave van Boomzorg staat 
bijvoorbeeld een uitgebreid interview met de mensen achter het Vlietpak in 
Den Haag. Daar staat een enorme verscheidenheid aan soorten naast en door 
elkaar. Een soort levend bomenmuseum, als het ware. Met een aantal  
beheerders heb ik deze zomer door dit park gewandeld en – via meeste  
stemmen gelden – de zes meest bijzondere eiken geselecteerd. Een leuke 
klus om te doen, omdat je dan direct kunt inloggen op het enthousiasme van 
de beheerders, die met hun voetjes in de zware zeeklei staan. Als vakblad 
Boomzorg zouden we dat veel vaker moeten doen; alleen op die manier krijg 
je de kennis bij de partijen waar deze hoort te zijn. Het is leuk om een boom 
te bewonderen als hij op de kwekerij staat. Dank je de koekoek; natuurlijk is 
het dan een excellente boom. Het gaat erom dat hij dat ook blijft als hij bij uw 
gemeente in de straat staat.

Met vriendelijk groet,

Hein van Iersel (hein@nwst.nl) 
Hoofdredacteur
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